
 
 
 
Interpellation situationen med skarvar 
 

 
Under våren har vi blivit varse att skarv har etablerat sig utefter Gavleån. De har synts i 
Boulongerskogen/Stadsparken. I början av april ansökte därför Gävle Kommun om skyddsjakt, något 
som Länsstyrelsen valde att avslå. I ett senare skede har nu Länsstyrelsen beviljat skyddsjakt på 100 
skarvar, inte de 500 som kommunen ansökt om. Huruvida det kommer att ha någon effekt på 
skarvarnas utbredning vet vi ännu inte. 
 
Situationen är oroande på många sätt. Skarven är en klipsk och glupsk fågel, deras förmåga att jaga 
och äta fisk är mångomvittnad, ofta används uttrycket att de ”dammsuger” vattendragen på all ätbar 
fisk.  
 
Det är också välkänt att skarvarnas kolonier påverkar naturen. De har en sur avföring, som gör att 
växtligheten dör på de platser där de häckar. I Boulongerskogen/ Stadsparken finns många 
skyddsvärda växter och också platser där många människor uppskattar att vistas. Den miljön riskerar 
nu att förstöras av skarvarnas avföring.  Dessutom ligger Valls Hage bara ett stenkast därifrån. En 
skarvkoloni i Valls Hage skulle kunna få förödande konsekvenser. 
 
Mina frågor är: 
 

• Hur ser ”skarvsituationen” ut i Gävle just nu? 
 

• Kommer kommunen att lägga in en förnyad ansökan om skyddsjakt på fler fåglar än de vi nu 
fått tillstånd för? 
 

• Vilka övriga åtgärder planeras för att hålla skarvpopulationen på en rimlig nivå och för att 
förhindra att de etablerar sig där de inte är önskvärda?  
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